
Terve,  
 
Tavoitteenani on 
 
- Kutsua jo kauden alussa lohkon klubien presidentit tapaamiseen, jossa kartoitetaan klubien 
toimintasuunnitelmat ja keskustellaan, löytyykö asioita, joissa voidaan tehdä klubien välistä yhteistyötä, 
esim. Hyvän päivä. Toinen tapaaminen vk 48.  
 
- Vierailla kauden alussa kaikissa lohkon glubeissa vieden klubilaisten tietoon piirin toimintasuunnitelma 
ja tavoitteet.  
 
- Kannustaa klubeja Jyväskylässä olevan Leo-klubin toiminnan kehittämiseen ja itse tutustumalla Leo-
klubin toimintaan ja osallistua aktiviteettien luomiseen mahdollisten klubien toiveiden mukaisesti.  
 
- Normaalit raportointiin liittyvät asiat.  
 
 
Valitettavasti en voi osallistua 2.8. lohkopuheenjohtajien tapaamiseen, sillä olen matkalla Saarenmaalla 
Virossa. Mielelläni kävisin kuitenkin vastaavan keskustelun apj:n tai pk:n kanssa elokuun puolen välin 
jälkeen vapaamuotoisissa merkeissä.  
 
Kirjoittelin tämänkin lomamatkaltani, joten siksi näin pelkistetyssä muodossa.  
T. Esa Pajunen 


